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	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Styrelsen	  under	  verksamhetsåret	  2015	  
	  
Ulla	  Sjöberg	  	  	  	  	   	   ordförande	  
Tommy	  Thörnqvist	   	   kassör	  
Elisabeth	  Östberg	   	   sekreterare	  
Monica	  Magnusson	   	   ledamot	  
Ingela	  Sjöblom	   	   ledamot	  
Klaes	  Lindau	   	   	   ledamot	  
Anette	  Eriksson	  	  ledamot,	  ersattes	  av	  Håkan	  Bengtsson	  från	  2015-‐06-‐09	  
	  
Ersättare:	  	  
Margareta	  Eder,	  Ann-‐Britt	  Eriksson	  och	  Håkan	  Bengtsson.	  
	  
Revisiorer:	  
Stig	  Malmgren	  och	  Carina	  Persson	  med	  John	  Gunnarsson	  och	  
Lassi	  Reinkainen	  som	  ersättare.	  
	  
Valberedningen:	  	  
Leif	  Pettersson	  (sammankallande),	  Ann-‐Britt	  Johansson	  och	  Monica	  Sundberg.	  
	  
Möten	  
Styrelsen	  har	  haft	  7	  protokollförda	  möten	  under	  året.	  
	  
Medlemmar:	  
Antal	  medlemmar	  per	  den	  31	  december	  2015	  var	  209	  st	  (varav	  47	  st	  anhöriga)	  en	  minskning	  
med	  60	  st	  jämfört	  med	  föregående	  år.	  	  
Under	  året	  har	  tillkommit	  9	  st	  nya	  medlemmar	  och	  69	  st	  har	  avslutat	  sitt	  medlemskap.	  
Vi	  anser	  att	  Posten	  Seniorerna	  Värmland	  har	  en	  livaktig	  verksamhet,	  som	  uppskattas	  av	  dess	  
medlemmar.	  
	  
Årets	  aktiviteter	  redovisas	  på	  nästa	  sida!	  

	  
Karlstad	  den	  17	  februari	  2016.	  
	  
	  
	  
	  
Ulla	  Sjöberg	  	   	   Tommy	  Thörnqvist	   	   Elisabeth	  Östberg	  
	  
	  
	  
	  
Ingela	  Sjöblom	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Monica	  Magnusson	  	  	  	  	  	  	  	  Håkan	  Bengtsson	  	  	  	  	  	  	  	  	  Klaes	  Lindau	  



   Aktiviteter 2015	  
	  
17	  feb	   Årsmöte,	  Seniorernas	  Hus,	  Karlstad.	  Antal	  deltagare	  var	  51	  st.	  
	   Före	  mötet	  bjöds	  	  på	  kaffe	  och	  smörgås.	  	  

Ordförande	  vid	  mötet	  var	  Robin	  Sundberg.	  
Sedvanliga	  förhandlingar	  genomfördes,	  styrelsen	  fick	  ansvarsfrihet,	  avgående	  
förtroendevalda	  avtackades	  och	  den	  nya	  styrelsen	  fick	  möjlighet	  att	  starta	  upp	  2015	  
års	  verksamhet.	  	  
Underhållning	  avslutade	  mötet	  och	  det	  var	  Bertil	  Österberg	  som	  sjöng	  Elvis-‐låtar	  	  

	  
10	  o	  12	  mars	   Studiebesök	  på	  Löfbergs	  kafferosteri	  

Antal	  deltagare	  var	  8	  varje	  dag.	  
	   Efter	  rundvandringen	  kunde	  man	  köpa	  kaffe	  i	  deras	  cafeteria.	  
	   Alla	  deltagare	  fick	  en	  varsin	  påse	  med	  både	  kaffe	  och	  te.	  
	  
20	  maj	   Studiebesök	  på	  postterminalen	  i	  Hallsberg	  
	   Antalet	  deltagare	  var	  25	  st	  (max)	  
	   Vid	  ankomsten	  fikade	  vi	  kaffe	  och	  medhavd	  smörgås	  och	  under	  fikat	  fick	  vi	  	  

information	  om	  terminalen.	  
	   Det	  var	  mycket	  intressant	  att	  se	  den	  fabriksliknande	  hanteringen	  av	  post	  med	  stora	  

sorteringsmaskiner.	  	  
	  
24	  -‐	  27	  aug	   4	  dagars	  resa	  till	  Tallinn.	  	  
	   Antal	  deltagare	  var	  49	  st.	  
	   Allt	  fungerade	  bra	  och	  resan	  var	  en	  lyckad	  och	  uppskattad	  aktivitet	  av	  alla	  deltagare.	  
	   När	  vi	  kom	  fram	  möttes	  vi	  av	  en	  av	  de	  varmaste	  dagarna	  hitintills	  denna	  sommar.	  
	   Vi	  åkte	  en	  rundtur	  med	  buss	  och	  tog	  sedan	  en	  promenad	  i	  gamla	  stan	  innan	  vi	  fick	  vila	  

innan	  middagen	  på	  kvällen.	  Vi	  handlade	  på	  Alco	  följande	  fm	  och	  besökte	  ett	  antal	  
affärer	  innan	  båten	  tog	  oss	  till	  Stockholm.	  

	  
22	  sept	   Studiebesök	  på	  postterminalen	  i	  Hallsberg	  
	   Antal	  deltagare	  25	  st	  varav	  5	  st	  icke	  medlemmar	  
	   Anordnades	  då	  föregående	  studiebesöket	  snabbt	  blev	  fulltecknat	  och	  att	  det	  fanns	  en	  

kölista.	  
	  
23	  okt	   Från	  Gospel	  till	  Rock	  med	  mingel	  före	  på	  Hotell	  Drott	  
	   Antal	  deltagare	  var	  42	  st.	  
	   En	  mycket	  trevlig	  och	  underhållande	  föreställning	  som	  föregicks	  av	  att	  vi	  hade	  

anordnat	  så	  att	  de	  som	  ville	  kunde	  träffades	  på	  Hotell	  Drott	  och	  äta	  lite	  lätt	  och	  kanske	  
ta	  en	  öl	  tillsammans.	  

	  
11	  dec	   Årets	  julbord	  på	  Barbros	  Brygga	  i	  Inre	  hamnen	  i	  Karlstad	  
	   Antal	  deltagare	  var	  72	  st.	  
	   Vi	  var	  mätta	  och	  belåtna	  efter	  flera	  turer	  till	  uppläggningsfaten.	  Maten	  var	  

välsmakande	  och	  god	  och	  speciellt	  gällde	  det	  Janssons	  frestelsen.	  
	    


